
Het aanvaarden van zwakte

Maak het even stil in jezelf, zodat je alle aandacht hebt voor de Bijbeltekst die
volgt. Het gaat in deze podcast over hoe je luistert. Luister je oppervlakkig, of kan
het Woord wortel schieten? We zullen op weg gaan met Petrus, met woorden
van pater Frans. 

We lezen uit het Evangelie volgens Marcus, hoofdstuk 4. 

Er zijn mensen die Gods Woord horen en het vreugdevol accepteren, maar de
aarde van deze mensen is niet diep en zij laten het woord geen wortel schieten.
De apostel Petrus hoorde lang bij deze groep. Hij wilde graag sterk zijn, hij
beschouwde zichzelf als een van de sterkste van Christus' leerlingen. Petrus zegt
tegen Jezus: 'Heer, ik ben bereid met U in de gevangenis en in de dood te gaan.'
(Luc. 22,33). 'Al zouden allen aan U twijfelen, ik zal nooit twijfelen' (Matt. 26, 33).
Petrus heeft zichzelf opgesloten in het beeld van sterk-zijn, en kan niet luisteren
naar zijn hart. Daarom vlucht hij weg van zijn zwakte en is hij niet geworteld. Het
woord van God kan dan geen wortel schieten in Petrus. Petrus luistert alleen
maar naar de stem van zijn beeld van zichzelf en dat beeld zegt: 'wees sterk.'
Petrus wordt door pater Frans voorgehouden als voorbeeld hoe je juist niet moet
luisteren. Verrast je dat? Het lijkt wel, of Petrus te veel zijn best wil doen.
Petrus wil dat zijn leraar Jezus ook sterk is. Wanneer Jezus daar afstand van
neemt en wil praten over lijden en dood, weigert Petrus te luisteren.
Matteüs vertelt in hoofdstuk 16: 

Wat een felle terechtwijzing. Hoe zou Petrus gereageerd hebben? 

Later, toen Petrus zag dat Jezus in de Hof van Olijven werd gearresteerd en toen
het beeld dat hij van Jezus had in stukken viel, hield Petrus het niet uit en
verloochende hij Jezus; tot twee keer toe.
Lucas vertelt hoe na die verloochening Jezus zich omdraaide en Petrus aankeek.
Die ging naar buiten en begon bitter te huilen. De blik van Jezus bereikte Petrus
en plotseling erkende Petrus zijn zwakte. Hij hoefde niet meer de sterke te
spelen, en hij kon luisteren naar zijn zwakte en naar zijn ware zelf.
Het aanvaarden van deze zwakte is niet makkelijk voor Petrus; en voor ons
evenmin. Er zijn mensen die hun zwakte bedekken en compenseren met nieuwe
kracht. Er zijn er die huilen omdat zij het ideaalbeeld van zichzelf verloren
hebben. Ze kunnen niet hun oren openen voor het ontvangen van nieuw leven.
Petrus bleef niet gevangen in een ideaalbeeld of in verdriet; hij luisterde -
eindelijk - naar zijn zwakke zelf, en accepteerde dat hij was zoals hij was. Het was
toen niet langer nodig om Jezus als sterk te zien. Petrus was vruchtbare aarde
geworden door Christus te ontvangen.
Door zijn zwakte te erkennen had Jezus toegang tot Petrus. Daarmee sluiten we
deze podcast af: 
Petrus kon Jezus eindelijk toelaten. Komt je dat bekend voor? In je zwakte een
ander écht ontmoeten - in je zwakte Jezus ontmoeten? 
We komen nu aan het einde van de eerste gebedspodcast. Wat heeft je geraakt?
Wat neem je mee? Uit het Woord van God, uit de geschriften van pater Frans van
der Lugt, of uit je eigen overwegingen?
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